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Van: Flentge, E.  

Verzonden: donderdag 20 september 2018 14:59 

Aan: Commissie BiZa 
CC: Beckerman, S.; Bakker de E.; Flentge, E. 

Onderwerp: verzoek van de SP  

 
Geachte griffie, 
 
SP-Kamerlid Beckerman wil graag een reactie van de minister over het klappen van de 
onderhandelingen over het Sociaal Huurakkoord, te ontvangen vóór de AO huuraangelegenheden 
van 26 sept.   
https://www.woonbond.nl/nieuws/onderhandelaars-bereiken-geen-sociaal-huurakkoord 
 
met vriendelijke groet 
Erik Flentge 
SP 
 
Namens Sandra Beckerman  
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BIJLAGE: 
 

Persbericht  

Onderhandelaars bereiken geen sociaal huurakkoord 

20 september 2018  

Na weken intensief onderhandelen hebben corporatiekoepel Aedes en de Woonbond 

de onderhandelingen over een Sociaal Huurakkoord afgebroken. Het eindbod van 

Aedes betekent dat het mogelijk blijft dat de huren boven inflatie stijgen. 

Er zou een ‘inflatievolgend’ huurbeleid komen, maar het breekpunt was dat Aedes het 

effect van de huurverhoging bij verhuizingen buiten het inflatievolgend huurbeleid 

wilde houden. Door deze huurstijgingen buiten beschouwing te laten zou de feitelijke 

ruimte voor huurverhoging voor zittende huurders ongeveer gelijk blijven aan de 

huidige situatie, en kunnen nieuwe huurders tegen enorme huurstijgingen oplopen. 

Vaak gaat de huur dan met €50-200 omhoog. 

Omdat de inkomens van de meeste corporatiehuurders de inflatie volgen en ze de 

afgelopen zes jaar al 10% méér huur gingen betalen bovenop de inflatie is dat voor de 

Woonbond onacceptabel. 

De onderhandelingen over het sociaal huurakkoord stonden onder zware druk door de 

stapeling van belastingen voor corporaties door politiek Den Haag. Op prinsjesdag 

werd bekend dat deze tussen 2016 en 2021 verder stijgen van €1,9 naar €3 miljard. 

De inzet voor de Woonbond was het verlagen van woonlasten bij huurders, door bij 

verduurzaming van huurwoningen een verlaging van de energierekening te realiseren. 

De maximaal toegestane jaarlijkse huurstijging moest verder omlaag. Alhoewel Aedes 

de zorgen om de betaalbaarheid van het huren deelt en adviseur RIGO doorrekende dat 

het eindbod van de Woonbond ook betaalbaar was, wilden de corporaties niet meegaan 

in een echt inflatievolgende huursomontwikkeling. Dat heeft wellicht ook te maken 

met de grote verschillen tussen corporaties qua financiën en maatschappelijke opgave. 

Woonbonddirecteur Paulus Jansen: ‘De wil om er samen uit te komen was er. Voor de 

Woonbond was het echter niet mogelijk een akkoord te ondertekenen waarbij de 

betaalbaarheid van het huren niet substantieel wordt verbeterd. Daarbij spelen de 

corporaties een belangrijke rol, maar ook het kabinet. Dat moet stoppen met de sociale 

huursector als melkkoe te behandelen, zodat we echt kunnen inzetten op betaalbaar 

wonen, verduurzaming én nieuwbouw om de woningnood aan te pakken.’ 

 
 
 


